
Aan de burgemeester en alle fracties van de gemeenteraad Haarlem. 
 
  

 
Haarlem, 30 april 2011 
 
 
Betreft: voorgenomen sluiting Mgr. Huibersschool. 
 
 
Geachte heer/mevrouw, 
 
 
We waren verbijsterd over het door de stichting Sint Bavo genomen besluit om de Mgr. Huibersschool te sluiten. 
Toch zeker na de zeer geruststellende woorden tijdens de voorlichtingsavond op 7 maart jongstleden waar o.a. 
gesproken werd in termen van: in het nieuwe schooljaar beginnen we …. .  
Wij hebben met ongeloof kennis genomen van de aangevoerde redenen van veiligheid en kwaliteit van onderwijs. 
De Stichting heeft aangegeven dat zij jaarlijks een financieel tekort heeft. De maatregel die ze nemen is niet van 
constructieve aard, maar een eenmalige bezuiniging. 
 
Onze kinderen ontvingen allemaal een persoonlijk brief - poststempel 25-03-2011- met daarin de volgende 
uitnodiging: “ Beste leerling, na de meivakantie gaan we weer terug naar ons eigen schoolgebouw aan de 
Duitslandlaan. Dat vinden we allemaal heel fijn. We maken in het opgeknapte gebouw een nieuwe start. Wij vinden 
dat daar een nieuwe naam bij hoort! We willen graag dat jij helpt bij het bedenken van de schoolnaam en daarmee 
kun je een leuke prijs winnen”  
 
Internationale Taal Klas: De Internatonale Taalklas met Brinnummer 16MO is evenals de Brandaris een dislocatie 
van de Mgr. Huibersschool. De ITK past bij onze gemengde “vreedzame school” en is de afgelopen jaren met 
succes onderdeel geweest van onze school. 
Sint Bavo heeft  op eigen initiatief de Internationale Taal Klas naar een recentelijk aangetrokken school voor 
speciaal onderwijs - de Satelliet - verplaatst.  
Op de Mgr. Huibersschool werd het kwaliteitsniveau getoetst naar de norm van het basisonderwijs, terwijl op de 
nieuwe locatie de kwaliteit getoetst wordt aan de norm voor speciaal onderwijs.  
Steunt de gemeente als grootste geldschieter dit besluit om de ITK te verplaatsen? 
 
Opheffing Mgr. Huibersschool: De Stichting Sint Bavo heeft 3 scholen met dubbele locaties. Zij willen een locatie 
sluiten uit oogpunt van bezuiniging. De door interim bestuurde Mgr. Huibersschool werd door de brand een voor de 
hand liggende keuze voor de Stichting Sint Bavo.  
 
Wij vragen ons af hoe het verplaatsen van de ITK en het sluiten van de Huibersschool in het spreidingsbeleid van 
de gemeente past, zeker gezien de investering in de renovatie die de gemeente dit jaar gedaan heeft.  
Heeft de gemeente geen garantie afgedwongen voor terugkeer naar het gebouw voor een aantal jaar, voordat men 
het besluit nam om het gebouw op te knappen en te saneren?  
Kennelijk kan de Stichting Sint Bavo wel heel makkelijk een besluit nemen om na 1 augustus niet meer gebruik te 
maken van het gebouw. Op deze manier gaat de gemeente Haarlem wel heel slordig om met het geld van de 
belastingbetaler! Of heeft de gemeente al een andere invulling (lees school) voor het gebouw gevonden? 
 
De beslissingen worden genomen door een a.i. directeur die nog geen 3 maanden actief is, regelmatig meldt dat hij 
nog niet ingelezen is, zelf uit Zoetermeer komt, geen kennis heeft van de Europawijk, en alleen komt met korte 
termijn acties. De heer De Haan draagt excuses aan, wij willen een plan waarmee we verder kunnen. 
 
Wij bestrijden dat het besluit rechtsgeldig is, daar procedures zoals adviesrecht en instemmingsrecht aanvragen bij 
de MR niet doorlopen zijn. 
 
Ouders en leraren zijn zwaar teleurgesteld en willen alle wegen bewandelen om de Mgr. Huibersschool op de 
Duitslandlaan open te kunnen houden. De Huibers vervult als enige gemengde school in de Europawijk een 
maatschappelijke rol. Dit is belangrijk voor het gemeentelijk beleid op gebied van integratie. De school moet een 
afspiegeling zijn van de bevolkingssamenstelling binnen de wijk. 
Als de gemeente over enkele jaren een brede school gaat bouwen op de hoek Italiëlaan/Laan van Angers, dan zal 
de sluiting van de Mgr. Huibersschool onbegrijpelijk zijn! De basis voor een brede school zou niet alleen de 
Piramide moeten zijn maar ook De Mgr. Huibersschool (gemengde school), ITK Klassen en eventueel de Satelliet. 
Dan is er pas sprake van een brede school. 
Omdat de Mgr. Huibersschool onder een stichting valt, kan de gemeente weinig doen. Zo zegt de gemeente. Is het 
dan zo dat het beleid dat de gemeente uitzet alleen voor openbare scholen geldt? De Stichting is ieder geval niet 



gevoelig voor het door de gemeente uitgezette beleid. Scholen die onder een stichting vallen kunnen blijkbaar dus 
doen en laten wat ze willen. 
 
Verder houdt sluiting in dat ouders die bewust gekozen hebben voor deze gemengde school naar een niet ideale 
oplossing moeten kijken. De beschikbare keuzes voor andere scholen, zijn scholen die (behoorlijk) afwijken van de 
bevolkingssamenstelling binnen de wijk, buiten het voedingsgebied liggen of VHK school zijn. 
Een kind hoort nu eenmaal naar een school te gaan die in de wijk staat. De afstand die een kind (en ouders) moet 
afleggen om de school te bereiken moet in principe beloopbaar zijn. Bij sluiting zullen ouders die hun kind alleen te 
voet naar school kunnen brengen, voor een onmogelijke opgave komen staan: elke keer een half uur heen en 
terug lopen om hun kind naar school te brengen omdat er nu eenmaal geen scholen meer zijn die bij onze kinderen 
passen, binnen de wijk. 
Aan een basisschool is vaak ook een naschoolse opvang gekoppeld. Wanneer een kind naar een andere school 
gaat betekent dit vaak dat dit kind ook nog naar een andere naschoolse opvang moet gaan. 
Als ouder plaats je je kind op een school waarvan je vindt dat deze bij je kind past. De jaren daarna bouw je je 
sociale netwerk uit en regel je het zo dat het perfect te combineren is met je werk. Door de sluiting zal je dat 
allemaal opnieuw moeten regelen. 
 
Omdat wij vinden dat bovenstaande niet alleen een zaak is van de Stichting Sint Bavo maar ook zeker van de 
gemeente Haarlem willen wij graag in gesprek komen met de gemeente Haarlem. Bij de wethouder hebben wij dit 
verzoek via een brief al neergelegd om over onderstaande punten in gesprek te gaan. Deze brief is op 24 april 
verstuurd. Tot op heden hebben wij helaas nog geen reactie mogen ontvangen. Ik hoop dat de gemeente ons 
alsnog spoedig wil horen. We zouden het niet kunnen begrijpen als de gemeente dit over zijn kant laat gaan. We 
begrepen dat afgelopen donderdag (28 april) deze kwestie al in de gemeenteraad is besproken zonder dat wij 
hierin gehoord zijn. Dit geeft ons de indruk dat de gemeente onze kant van het verhaal niet wil horen en kennelijk 
zeker niet in overleg wil treden. 
 
Punten om in gesprek te gaan: 

 
- Behoud van de enige gemengde school in de wijk. 
- Lobby met gemeente om Stichting Sint Bavo de school open te laten houden zodat meer tijd beschikbaar 

is om naar alternatieve oplossing te zoeken, te denken valt aan een brede school. 
- Steun van gemeente om de ITK bij de Mgr. Huibersschool te houden, deze internationale klas past bij het 

gemengde karakter. 
 
 
 
Hoogachtend, 
 
 
Tonio de Wit, woordvoerder ouders van de Mgr. Huibersschool. 


